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Besluitenlijst van de openbare besluitvormende raadsbijeenkomst van de gemeente Opsterland, 

gehouden op dinsdag 22 april 2025 in de raadszaal van het gemeentehuis te Beetsterzwaag. 

 
Aanwezig: 

Voorzitter A.G.A. Bouwman 

Griffier L. Meijer 

Opsterlands Belang A. Oosterwoud, J. van Dalen, J.J. de Jong. H. de Jong, D.T. Boekema  

 (tot en met agendapunt 10) 

PvdA S.J. Brouwer, A. Wiersma, R. Postma 

FNP H. de Jong, M. Bergsma, H. Hofstee 

CDA B. van der Meer, M. de Vries, K.J. Dijk (tot en met agendapunt 5), 

 P. van der Schaaf (vanaf agendapunt 6). 

VVD Y. de Boer, H. de Vries 

ChristenUnie O.R. van der Veen, E. Mulder 

GroenLinks J. Nicolai, J. Sieswerda 

D66 D. van der Weijde 

Wethouders D. Durksz, M. van Opzeeland, L. de Vries, R. Jonkman 

Secretaris F.E. van ‘t Hooge 

Afwezig: -

 
1. Opening 

 De burgemeester opent de vergadering. 

 

2. Vaststellen agenda 

 Besloten wordt om de motie vreemd ‘Integraal Wolvenplan’ van initiatiefnemer de heer Van der 

Meer aan de agenda als agendapunt 15 toe te voegen. 

 De agenda is met bovenstaande wijziging vastgesteld. 

 

3. Vaststellen besluitenlijst raadsvergadering 24 maart 2025 

 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Afscheid raadslid Dijk 

De gemeenteraad neemt op gepaste wijze afscheid van de heer Dijk.  

 

5. Toelating raadslid Van der Schaaf 

 De heer Nicolai doet namens de commissie Onderzoek geloofsbrieven verslag van het 

onderzoek en brengt advies uit aan de raad: 

‘’De commissie uit de raad van de gemeente Opsterland belast met het onderzoek naar de 

geloofsbrief en de overige stukken betreffende toelating tot lid van de raad van Pieter van der 

Schaaf, benoemd tot lid van de raad van de gemeente Opsterland op 28 maart 2025, 
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rapporteert de raad van de gemeente Opsterland dat zij bovengenoemde bescheiden heeft 

onderzocht en in orde bevonden. Gebleken is dat de benoemde aan alle in de gemeentewet gestelde 

eisen voldoet. De commissie adviseert u daarom de genoemde toe te laten als lid van de raad van 

de gemeente Opsterland.’’ 

 

 Zonder stemming wordt de heer Van der Schaaf toegelaten tot de raad van de gemeente 

Opsterland. De heer Van der Schaaf legt de eed in het Nederlands af in handen van de 

voorzitter. 

 

 De voorzitter schorst de vergadering voor enkele minuten om een ieder de gelegenheid te 

geven de heer Van der Schaaf te feliciteren en afscheid te nemen van de heer Dijk.  

 
6. Mededelingen 

Wethouder Van Opzeeland deelt de raad mede dat de antennemast bij de Hemrik op de huidige 

locatie blijft staan en dat dit waarschijnlijk een permanente oplossing betreft.  

 

7. Vragenhalfuurtje 

1. De heer Van der Meer stelt vragen over de aanpak van het woningtekort. 

 Wethouder Van Opzeeland beantwoordt de vragen. 

 De heer Van der Meer stelt vervolgvragen.  

Wethouder Van Opzeeland beantwoordt deze. 

 2. Mevrouw De Boer stelt vragen over de Voorjaarsnota in relatie tot de Lelylijn. 

  Wethouder Durksz beantwoordt de vragen. 

 

8.  Ingekomen stukken 

 1.  Mevrouw Oosterwoud stelt vragen naar aanleiding van brief B6 ‘Beantwoording 

schriftelijke vragen over initiatief energiepaviljoen in Nij Beets’.  

  Wethouder Durksz beantwoordt de vragen 

  Op initiatief van mevrouw Oosterwoud wordt besloten om collegebrief B06 te 

agenderen. Het afdoeningsadvies wordt hiermee gewijzigd naar ‘in handen stellen 

van agendacommissie’. 

 2. Mevrouw De Boer stelt vragen naar aanleiding van brief C04 ‘Brief FUMO - 

Vastgesteld visiedocument 2024-2028’.  

  Wethouder Van Opzeeland beantwoordt de vragen. 

 

 Zonder stemming stelt de raad de afdoeningsvoorstellen van de ingekomen stukken vast. 

 

9. Vaststellen overzicht vaste subsidieontvangers 2025 

 Zonder stemming is besloten: 

1. het overzicht vaste subsidieontvangers 2025 vast te stellen. 

 

10. Beschikbaar stellen kredieten MFC De Finne te Beetsterzwaag 

 De vergadering wordt op verzoek van mevrouw Wiersma geschorst.  
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 Het raadsvoorstel: 

1. het definitief ontwerp voor MFC De Finne vast te stellen; 

2. een krediet van € 5.775.694 beschikbaar te stellen voor de realisatie van het schooldeel 

binnen het MFC; 

3. een krediet van € 1.895.454 beschikbaar te stellen voor de realisatie van de kinderopvang 

binnen het MFC; 

4. een krediet van € 1.121.109 beschikbaar te stellen voor de realisatie van het bouwdeel van 

de voetbalvereniging binnen het MFC; 

5. een krediet van € 126.234 beschikbaar te stellen voor het bouwrijp maken van het terrein 

van de openbare ruimte rondom het MFC; 

6. een krediet van € 515.169 beschikbaar te stellen voor de herinrichting van de openbare 

ruimte rondom het MFC; 

7. het effect van bovenstaande beslispunten te verwerken in de begroting 

is unaniem aangenomen. 

 

De heer Van der Veen legt een stemverklaring af: 

‘’De fractie van de ChristenUnie is heel blij dat er eindelijk gebouwd kan gaan worden. We hebben 

het traject vanaf het begin meegemaakt. Wij hopen dat de jongens, die hier de vorige keer 

ingesproken hebbe,n toch nog een mooie dag hebben bij de opening als het zo ver moge zijn. Wij 

zullen tegen de motie stemmen.’’ 

 

Mevrouw Wiersma legt een stemverklaring af:  

‘’Hoewel de fractie van de PvdA kunst ontzettend belangrijk vindt, kunnen we helaas niet 

instemmen met de motie zoals deze nu voorligt. Wel willen wij de wethouder oproepen om te kijken 

naar alternatieven en creatieve mogelijkheden om alsnog kunst te realiseren. Het raadsvoorstel dat 

voor ons ligt, namelijk het realiseren van een nieuwe school, vinden wij zo verschrikkelijk belangrijk 

dat we daar geen enkele kans op vertraging willen oplopen vanwege financiële tekorten.’’ 

 

De heer De Jong (FNP) legt een stemverklaring af: 

‘’Wy stean der itselfde yn as de fraksje fan de PvdA.’’ 

 

De motie Kunst bij MFC De Finne van de fracties GroenLinks en CDA, waarin het college wordt 

gevraagd om: 

1. nader te onderzoeken op welke wijze een of meerdere passende, aansprekende en 

inspirerende kunstzinnige elementen kunnen worden gerealiseerd in en rond MFC De Finne; 

2. daarbij een zorgvuldige afweging te maken over eventuele (her)plaatsing van het bestaande 

kunstwerk De staf van Mozes, inclusief een toets op geschiktheid, esthetiek en aansluiting bij 

de gebruikers; 

3. daarbij in overleg te treden met gebruikers van het MFC (school, kinderopvang, 

sportvereniging) en ze actief te betrekken bij het ontwerpproces en de keuze; 

4. en uitvoering te geven aan de realisatie van de uitkomsten van dat onderzoek, in 

samenwerking met de gebruikers 

is verworpen met zes stemmen voor (de fracties van CDA, GroenLinks en D66) en vijftien stemmen 

tegen (de fracties van Opsterlands Belang, FNP, PvdA, ChristenUnie en VVD). 

 

De heer Boekema verlaat de vergadering. 
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11. Investeringskrediet Oekraïne-opvang De Jasker 

Er wordt tweemaal geschorst op verzoek van mevrouw Oosterwoud.  

 

Het amendement Geen vertraging project huisvesting Doarpsskoalle Nij Beets van de 

fracties Opsterlands Belang en PvdA, waarin de raad wordt gevraagd om het voorgestelde 

besluit te wijzigen door een beslispunt toe te voegen: 

3. deze ontwikkeling niet te laten leiden tot een aanpassing van het IHP en de bijbehorende 

planning van de realisatie van de nieuwe huisvesting van de Doarpsskoalle in Nij Beets; 

wordt gewijzigd in een motie waarin het college wordt verzocht om: 

- deze ontwikkeling niet te laten leiden tot een aanpassing van het IHP en de bijbehorende 

planning van de realisatie van de nieuwe huisvesting van de Doarpsskoalle in Nij Beets 

en wordt unaniem aangenomen.  
 

Het raadsvoorstel: 

1. het voormalige schoolgebouw De Jasker in Nij Beets in te zetten als opvanglocatie voor  

25 Oekraïense ontheemden;  

2. hiervoor een investeringskrediet beschikbaar te stellen ter hoogte van € 365.000 

 is unaniem aangenomen. 

 

12. Invoeren Diftar+ per 1 januari 2026 

De heer De Vries (CDA) doet een ordevoorstel om eerst de wethouder om reactie op de 

motie te vragen, alvorens met de beraadslagingen te starten.  

Het ordevoorstel is verworpen met acht stemmen voor (de fracties CDA, Opsterlands 

Belang en mevrouw Bergsma) en tien stemmen tegen (de fracties PvdA, ChristenUnie, 

GroenLinks, VVD en D66). 

 

De vergadering wordt op verzoek van mevrouw Bergsma geschorst.  

 

De vergadering wordt op verzoek van de heer J. de Jong opnieuw enkele minuten 

geschorst. 

 

De heer De Vries (VVD) legt een stemverklaring af:  

‘’Wij kunnen niet tegen de motie zijn, omdat ons voorstel er ook in verwerkt zit. Wel wil de 

fractie van de VVD het college uitdrukkelijk meegeven om ook naar de wasbare luiers te 

kijken. In onze optiek zit daar voor jonge huishoudens een significant financieel voordeel 

aan.’’ 

 

De heer Van der Veen legt een stemverklaring af:  

‘’De fractie van de ChristenUnie zal met enige tegenzin voor de motie stemmen vanuit 

dezelfde gedachte als de heer De Vries. Maar wij zullen wel heel scherp in de gaten 

houden wat er straks in de verordening komt, omdat we van mening zijn dat er voldoende 

mensen deze lasten kunnen dragen.” 

 

Mevrouw Brouwer legt een stemverklaring af:  

‘’De fractie van de PvdA gaat wel voor de motie stemmen, maar wij zijn het geheel met de 

heer Van der Veen van de ChristenUnie eens.” 
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De heer Nicolai legt een stemverklaring af:  

‘’De fractie GroenLinks stemt voor, omdat wij het helemaal eens zijn met het motief zopas 

aangegeven door de ChristenUnie en de PvdA.’’ 

 

 Het raadsvoorstel: 

1. met ingang van 1 januari 2026 diftar+ (op gewicht) in te voeren voor het variabele 

tarief van de restafvalcontainer 

is zonder stemming aangenomen. 

 

De gewijzigde motie Rjochtfeardige Utfiering foar Fermindering fan Tariefûngelykens 

(RUFT-regeling) van de fracties CDA, Opsterlands Belang en FNP, waarin het het college 

wordt gevraagd om: 

1. op centrale en gemakkelijk bereikbare locaties, verspreid in Opsterland - bijvoorbeeld bij 

kinderopvangvoorzieningen - speciale containers te plaatsen voor het inzamelen van 

wegwerpluiers (ruften); 

2. het gebruik van deze containers kosteloos aan te bieden; 

3. een brede informatiecampagne te starten, zodat iedereen weet waar de containers staan én 

begrijpt waarom het belangrijk is om dit afval gescheiden in te zamelen; 

1. bij de verordening op de afvalstoffenheffing een regeling voor te stellen voor gezinnen met 

jonge kinderen voor een tegemoetkoming bij wegwerpluiers en een campagne voor wasbare 

luiers op te zetten 

is zonder stemming aangenomen  
 

13. Ontwerp ‘Centrumgemeenteregeling samenwerking inzake de Huisvestingsverordening 

urgent woningzoekenden Fryslân (Urgentieverordening) 

De vergadering wordt enkele minuten geschorst op verzoek van de heer Van der Meer. 

 

Wethouder Van Opzeeland zegt toe de geluiden uit de beraadslagingen van dit agendapunt mee te 

nemen in het verdere proces.  

 

Het amendement Zienswijze Ontwerp Centrumgemeenteregeling samenwerking inzake de 

Huisvestingsverordening urgent woningzoekenden Fryslân (Urgentieverordening) van de fractie 

CDA, waarin de raad wordt gevraagd om het voorgestelde besluit te wijzigen door: 

1. beslispunt 1 te wijzigen in: 

een zienswijze in te dienen op de ontwerp Centrumgemeenteregeling samenwerking inzake 

de Huisvestingsverordening urgent woningzoekenden Fryslân (urgentieverordening), waarin 

de raad van Opsterland pleit voor: 

• behoud van lokale zeggenschap: 

o de huidige wachtlijsten voor sociale huurwoningen mogen niet langer worden; 

• duidelijkheid ten aanzien van financiële consequenties: 

o geen knaken, geen taken; 

• tijdige evaluatie en mogelijkheid tot bijsturing: 

o gebruik van gereserveerde 1/3 deel van de sociale huurwoningen voor de doelgroep 

met urgentie; 

o kostenverdeling; 
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o rijksbijdrage in de kosten 

wordt naar aanleiding van de toezegging van de wethouder ingetrokken. 

 

Het raadsvoorstel: 

1.      geen zienswijze af te geven op de ontwerp ‘Centrumgemeenteregeling samenwerking inzake   

… .de Huisvestingsverordening urgent woningzoekenden Fryslân’ (Urgentieverordening) 

 is zonder stemming aangenomen. 
 

14. Wijzigen GR Exploitatiemaatschappij Bedrijvenpark Drachten 

 Het raadsvoorstel: 

1. geen zienswijze in te dienen op de gewijzigde Gemeenschappelijke Regeling 

Exploitatiemaatschappij Bedrijvenpark Drachten 

is zonder stemming aangenomen. 

 

De moasje Partisipaasje buorskip Selmien-West van de fracties FNP, Opsterlands Belang, CDA, PvdA 

en ChristenUnie, weryn it kolleezje frege wurdt om: 

1. yn it ferlingde fan it eardere amendemint út 2023 by de ûntwikkeling fan it bedriuweterrein, 

it wurkgebiet, aktyf yn petear te bliuwen mei de bewenners fan it buorskip Selmien-West. Yn 

de petearen yn it foar dúdlik meitsje wat de ferwachtings wêze meie fan in 

partisipaasjesproses; 

2. yn dizze petearen ek each te ha foar hoe’t de rêst yn it buorskip bewarre bliuwt troch nei te 

tinken oer it beheinen fan ferkearsyntinsiteit en mei passende ynfrastruktuerele oplossings 

te kommen (bygelyks in ekstra ontsluting) om soks ek mei te nimmen yn it bestimmingsplan. 

En derneist ek yn petear te gean oer mooglike ljochtfersmoarging en de beheining hjirfan; 

3. út te sprekken dat sy each hâld foar it karakter fan buorskippen en it yn stân hâlden fan dizze 

histoaryske plakken; 

4. mei de ûntwikkeling fan it sketst wurkgebiet dúdlik te hawwen hokker untwikkelings der 

noch mear yn it gebiet spylje 

is sûnder stimming oannaam. 

 

15. Motie vreemd ‘Integraal Wolvenplan opstellen naar aanleiding van aanpassing 

beschermingsstatus wolf’  

 De motie vreemd Integraal Wolvenplan opstellen naar aanleiding van aanpassing 

beschermingsstatus wolf van de fracties van CDA, Opsterlands Belang, PvdA, FNP, VVD en 

ChristenUnie, waarin het college wordt gevraagd om: 

1. in nauwe samenwerking met de provincie Fryslân en de andere gemeenten te onderzoeken 

wat de nieuwe beschermingsstatus van de wolf aan mogelijkheden biedt; 

2. een plan te maken, waarin staat wat het handelingsperspectief is voor gemeenten en de 

provincie en proactief de voorbereidingen te treffen die nodig zijn, zodat er snel en effectief 

gehandeld kan worden zodra dit juridisch mogelijk is en er geen extra tijd verloren hoeft te 

gaan; 

3. de gemeenteraad hiervan op de hoogte te houden 

is aangenomen met zeventien stemmen voor (de fracties van Opsterlands Belang, FNP, PvdA, CDA, 

ChristenUnie en VVD) en drie stemmen tegen (de fracties van GroenLinks en D66). 

 

16. Sluiting 
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De besluitenlijst wordt vastgesteld in de besluitvormende raadsvergadering van de gemeente Opsterland 

op 26 mei 2025. 

 

 

De griffier,     De voorzitter, 

 

 

 

 

Laura Meijer     Andries Bouwman 

 


